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Aan- en afwezigen

Aanwezig
Fysiek
Voorzitter I.J. Sterenborg-Kooij (ChristenUnie)
Griffier K. Willems
Raadslid 
Wethouder
Secretaris
cdK
Burgermeester

Online
Raadsleden

E.P. Hofstra (PvdA)
H.J. Hamster
G.J. van der Zanden 
F.J. Paas
K. Sloots en partner

A.H. van Beek (ChristenUnie), H.T. Bieze (GBS), K.G. Bieze-Norder (GBS), J.M. Ham 
(SP), G. van der Heide (ChristenUnie), F. van der Heide (ChristenUnie), L. Huizing 
(VVD), E. Idema (SP), T. Klinkhamer (PvdA), J. Klopstra (VVD), M. Luijken (SP), A. 
Maarsingh (CDA), J. Mellies (Lokaal Betrokken), K. Pals (D66), K. Remmerts (CDA), G. 
Schipper (PvdA), J.A. Schrör (CDA), A. Tamsma (ChristenUnie), M.H.L. Wiersema 
(CDA) en A.I. Wubs-Kramer (CDA)

Wethouders G. Borgesius, G. Brongers-Roffel en M.M.H. Verschuren

Afwezig A. Reinders (SP)

Promotiefilm Stadskanaal

Goedemorgen vroege vogels, goedemorgen aanpakkers een nieuwe dag om weer aan de slag te gaan 
mensen blij te maken en te werken aan de toekomst. De toekomst van onze nieuwe generatie en we 
leren van elkaar en nieuwe technologieën blijven ontwikkelen. Hier letten we op elkaar, zorgen we 
voor elkaar en lachen we met elkaar. Ga erop uit en ontdek de mooiste plekjes waar je kan genieten 
van de rust, maar de actie altijd dichtbij is. Gelukkig is er altijd een plek waar je jezelf kunt zijn, waar 
gezelligheid centraal staat en je even lekker kunt ontspannen. Thuiskomen is het fijnste wat er is hier 
ken je iedereen en kan je jezelf even helemaal laten gaan en zijn we altijd klaar voor een nieuwe dag. 

Opening

I.J. Sterenborg, voorzitter
Goedenavond dames en heren op deze buitengewone bijzondere raadsvergadering. Na maandenlange 
procedure is het vanavond zover, vanavond zal een door de kroonbenoemde burgemeester van 
Stadskanaal worden beëdigd. Daar zijn we heel blij mee. Dit is tevens de eerste keer dat de inwoners 
van Stadskanaal kennis kunnen maken met Klaas Sloots, onze nieuwe burgemeester. Ik wil u allemaal 
heel hartelijk welkom heten, hier zijn slechts acht mensen aanwezig, maar ik weet dat er heel veel 
mensen meekijken via de livestream via YouTube. Nogmaals hartelijk welkom. We zitten hier vanavond 
in de pleinzaal van theater Geert Teis. Vanwege het coronavirus zijn er dus maar een paar mensen 
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aanwezig, naast mijzelf en de griffier Koen Willems, zijn uiteraard burgemeester Klaas Sloots en zijn 
partner aanwezig. Van harte welkom. Evenals de commissaris van de Koning in de provincie Groningen 
de heer René Paas, hij zal zo dadelijk Klaas Sloots beëdigen. Namens het college van burgemeester en 
wethouders is locoburgemeester Johan Hamster aanwezig en namens de raad, de raad wordt 
vertegenwoordigd door Egbert Hofstra. Ook wil ik de gemeentesecretaris Gert Jan van der Zanden 
welkom heten. Dit is een raadsvergadering, de raadsleden en collegeleden zijn via een online 
verbinding met ons verbonden en daarmee dus ook min of meer aanwezig. Onder normale 
omstandigheden zou dit theater tot de laatste stoel bezet zijn bij een beëdiging van de burgemeester, 
maar helaas vanavond zijn de omstandigheden anders. We zijn slechts met z'n achten. We kennen en 
ervaren de aanleiding; corona. Maar juist in deze tijd van lockdown en andere beperkingen is het van 
groot belang dat onze democratische instituties en de symbolen die daarbij horen in stand houden. 
We geven niet op maar we passen ons aan. Ik zal even in het kort het programma met u doornemen. 
Allereerst zal zo dadelijk de griffier het Koninklijk Besluit, waarin Klaas Sloots is benoemd, voorlezen. 
En daarna zal de commissaris van de Koning ons toespreken en de eed van Klaas Sloots afnemen. 
Artikel 65 van de gemeentewet schrijft voor dat de burgemeester ten overstaan van de gemeenteraad 
in handen van de commissaris van de Koning de eed aflegt. U zult straks zien hoe wij dit vormgeven. 
Nadat de commissaris van de Koning het proces-verbaal heeft ondertekend zal locoburgemeester 
Johan Hamster ons toespreken. Hij zal ervoor zorgen dat Klaas Sloots vanavond voor het eerst de 
ambtsketen van de gemeente Stadskanaal zal dragen en vanzelfsprekend zal dit coronaproof 
gebeuren. Egbert Hofstra zal de burgemeester namens de gemeenteraad toespreken, van hem krijgt 
Klaas Sloots de voorzittershamer. En dan is het ons zover onze nieuwe burgemeester Klaas Sloots zal 
ons toespreken en daarna hebben we nog een verrassing voor u. Ik vertelde al normaal zou het theater 
tot de laatste stoel bezet zijn en zouden de inwoners tijdens de receptie de hand kunnen schudden 
met hun nieuwe burgemeester, helaas dat kan vanavond niet en daarvoor in de plaats doen we aan 
het eind van deze plechtigheid iets anders. Wat het is dat is nog een verrassing dat ziet u straks. Dan 
mag ik nu het woord geven aan onze griffier Koen Willens om het Koninklijk Besluit voor te lezen. Ga 
uw gang. 

Voorlezen Koninklijk Besluit door griffier Koen Willems

K. Willems, griffier
Dank u wel. Wij Willem-Alexander bij de gratie Gods Koning der Nederlanden prins van Oranje-Nassau 
enz enz enz. Op voordracht van onze minister van Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties, van 13 
januari 2021, nummero 6479, directoraat-generaal Bestuur Ruimte en Wonen directie Democratie en 
Bestuur/ Afdeling Politieke Ambtsdragers en Weerbaarheid, gelet op artikel 61 eerste lid van de 
gemeentewet, hebben goedgevonden en verstaan, met ingang van 20 januari 2021 te benoemen tot 
burgemeester der gemeente Stadskanaal de heer K. Sloots NPM te Zwolle. Onze minister van 
Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties is belast met de uitvoering van dit besluit. Was getekend op 
14 januari in Den Haag door Willem-Alexander. 

Toespraak commissaris van de Koning

I.J. Sterenborg, voorzitter
Mag ik dan de commissaris van de Koning René Paas verzoeken om vanaf het spreekgestoelte ons toe 
te spreken. 
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R. Paas, commissaris van de Koning
Dat mag natuurlijk voorzitter. Voorzitter, leden van de raad, dames en heren hier aanwezig op afstand. 
Beste Klaas, beste Ingrid het is vandaag een bijzondere dag voor de democratie, ik denk dat ik niet 
alleen voor mezelf spreken maar dat onze aller ogen waren gericht op Washington waar Joe Biden 
zonet is geïnaugureerd als de 46ste president van de Verenigde Staten, het was een bijeenkomst vol 
traditie en voor rituelen en vol ceremonieel en over de jurk van lady Gaga zal nog lang worden 
nagepraat, maar de grondwet schrijft maar één ding voor, voor die bijeenkomst, namelijk dat de 
president de eed aflegt, meer is niet nodig de rest is er in de loop van de geschiedenis bij bedacht. En 
we realiseren ons allemaal daarom kreeg deze bijeenkomst er ook zo'n bijzondere betekenis van, dat 
niet zo lang geleden is dat hetzelfde Capitool bestormd door fanatici die weigerde zich neer te leggen 
bij de uitkomst van de verkiezingen en daarmee was de bestorming van het Capitool ook een aanslag 
op de democratie. Ja en dan wordt zo'n inauguratie een heel beladen bijeenkomst met extreem zware 
beveiliging, maar ook een des te belangrijker moment. Een moment waarvan iedereen ook 
vastbesloten was dit zal doorgaan. Want het is hij ritueel dat laat zien dat een stabiel bestuur en er 
sterke volksvertegenwoordiging niet wijken voor geweld, niet wijken voor oproer en niet wijken voor 
onzekerheid. Dames en heren de stap van Washington naar Stadskanaal lijkt groot maar die is een stuk 
kleiner dan u denkt, want precies op de dag dat de Amerikanen Biden als hun president kozen, namelijk 
3 november 2020, droeg de gemeenteraad van Stadskanaal Klaas Sloots voor als burgemeester. En ik 
vind het een prachtig toeval dat Sloots en Biden dan ook op dezelfde dag worden beëdigd. Nee 
Stadskanaal is geen Washington en toch leven we ook hier in een angstige tijd boordevol onzekerheid 
vanwege corona. Een tijd met harde meningen, een tijd met korte lontjes, een tijd met uitgebreide en 
breed geloofde complottheorieën. En er is veel stil verdriet van mensen die bang zijn dat ze hun baan 
gaan verlies of hun bedrijf, van jongeren die niet naar school kunnen, jongeren die geen stage kunnen 
lopen en dan zien dat hun dromen voor de toekomst ineens een stuk verder weg liggen, van mensen 
die eenzaam zijn of die het contact met dierbaren geweldig missen of met hun collega's of met de 
meester of de juf of met vriendjes en klasgenoten en die avondklok die vandaag is afgekondigd die 
maakt dat echt niet beter. Volgens de Tilburgse theoloog Erik Borgman leren rituelen ons wat we 
moeten doen als we niet meer weten wat we moeten doen. Maar corona maakt zelfs onze rituelen 
kaal, beperkte begrafenissen, huwelijken met amper bruiloftsgasten, zullen we het nog even uitstellen 
dan, lege kerken, het voelt kil en afstandelijk. En veel mensen hebben daar last van. De beëdiging van 
een nieuwe burgemeester dat is een ritueel dat is een initiatierite en toch Klaas wilde ik dit ritueel, 
jouw installatie, ondanks corona per se nu laten plaatsvinden vlak na het ingaan van jouw benoeming 
omdat het betekenisvol is omdat onmiddellijk daarna te doen. Daarna verliest het aan betekenis. En 
het werk van gemeenteraden, het werk van Provinciale Staten, het werk van het Parlement in al die 
strikte wettelijke teksten die massabijeenkomsten verbieden en beperken wordt altijd een 
uitzondering gemaakt voor Parlementen, die zich natuurlijk wel moeten gedragen, Stadskanaal doet 
het onberispelijk vandaag, maar het is essentieel voor de wetgever dat parlementen volksvertegen-
woordigingen dat die doorgaan hun werk te organiseren. De gemeenteraad van Stadskanaal doet 
daarin niet onder voor de Tweede Kamer het is ook heel belangrijk dat de burgemeester doet wat de 
griffier, nee de voorzitter was het, zojuist voorlas, namelijk ten overstaan van de gemeenteraad in 
handen van de commissaris de eed afleggen. Dat toont namelijk aan dat democratie sterker is dan 
ziekte hoe ingrijpend ook en wat voor bestormers dan ook. Juist nu laat de installatie en de beëdiging 
aan inwoners van jullie gemeente zien dat de nieuwe burgemeester dat hij er is en dat hij er voor hen 
zal zijn. Dat is een mooie maar ook een zware verantwoordelijkheid. De vertrouwenscommissie heeft 
in jouw Klaas iemand gezien die precies paste op de profielschets. De nadelen zullen op een dag ook 
wel duidelijk worden, maar het is mooi als je met dat vertrouwen begint. En ik begreep ook dat de 
vertrouwenscommissie dat in je zag en een aantal factoren maakt dat je geschikt lijkt te zijn voor de 
taak die voor je ligt. Allereerst zijn dat je roots je hebt er geen geheim van gemaakt misschien was het 
wel je geheime wapen, dat je zei ja ik kom hier weg ik kom weer thuis, die dingen horen bij elkaar 
ergens weg komen ergens thuiskomen. Je groeide op in Gasselternijveen en dat is Drenthe, voor de 
kenners en de fijnproevers, dus eigenlijk is het een hele andere wereld, maar vooruit ik weet uit eigen 



Terug naar boven

Pagina 5 van 15

ervaring dat het geen onoverkomelijk bezwaar hoeft te zijn. Mijn moeder komt uit Gieterveen en al 
van jongs af aan weet ik dat mijn tantes en mijn ooms in Stadskanaal wonen, dus kennelijk is het niet 
zo ingewikkeld om de Semslinie over te steken en dan toch te gedijen, geen enkele belemmering voor 
vruchtbaar contact. Bovendien als je die geschiedenis in je genen hebt in je eigen geschiedenis dan 
nou dit is een regio die gedijt bij grensoverschrijdend contact grensoverschrijdende samenwerking dus 
als je geschiedenis je kan helpen bij het vormgeven van je toekomst dan heb je mazzel. Dames en 
heren het komt vaker voor dat politieagenten burgemeester worden en misschien, ik weet niet of ik 
dat bedacht als we niet een politieagent vandaag beëdigd werd hoor, maar een oude politieagent, 
verlaat je dat eigenlijk ooit dat je politieagent bent, dat is voor een later gesprek, maar misschien is de 
politie wel de gedroomde vooropleiding voor een burgemeesterschap. Want agenten worden 
opgevoed met artikel 3 van de politiewet en daar staat dat de politie moet zorgen voor een 
daadwerkelijke handhaving van de rechtsorde en voor het verlenen van hulp aan hen die dat 
behoeven. Dus als je dat op je in laat werken dan is diender eigenlijk niet zo'n gek woord. Het zou maar 
zo eens de eerste zin van een geslaagde profielschets kunnen zijn, deze beide elementen, en vooral 
dat laatste het verlenen van hulp aan hen die dat behoeven, dat past prachtig bij wat je als 
burgemeester voor de inwoners van je gemeente zou kunnen betekenen. Maar daarnaast breng je 
ervaring mee als wethouder in Zwolle en je bent belangstellend en innemend en verbindend en bereid 
om hard te werken, kortom ja er kan niets ons geluk meer in de weg staan denk ik. Eigenschappen die 
je tot een veelbelovende burgemeester maken. Dat komt goed uit want Stadskanaal is niet makkelijk, 
Stadskanaal is geen Washington zei ik, Stadskanaal is ook geen Zwolle. Want in Zwolle, dat weten we 
in Stadskanaal, gaat alles vanzelf. Misschien kun je dat ook relativeren maar in Stadskanaal dat staat 
vast heb je niet op alle terreinen de wind mee. Voor het eerst, ik denk in de geschiedenis van 
Stadskanaal, maar dat heb ik niet nagezocht, heeft de gemeenteraad van Stadskanaal en niet sluitende 
begroting ingediend omdat het anders niet meer lukt het verlenen van hulp aan hen die dat behoeven. 
Hoe de politiewet en de begroting van Stadskanaal dan toch weer bij mekaar komen. Het vet is van de 
botten, de rek is eruit en de staat moet nu in de benen komen om te verzekeren dat gemeenten hun 
meest kwetsbare inwoners kunnen helpen. Eerder bedacht sociale zekerheid, dat is niet zomaar een 
woord dat is een belofte, dat is de belofte dat als je in de hoek zit van waar de klappen vallen als je je 
niet meer op eigen kracht kunt redden, dat we dan voor je zorgen, dat we je dan helpen, dat je nooit 
van hulp verstoken bent, sociale zekerheid is een grondrecht en het is dus een opdracht voor de hele 
overheid. Voor Stadskanaal is het in deze moeilijke situatie belangrijk dat de nieuwe burgemeester zal 
staan voor de belangen van de inwoners van Stadskanaal, dat die de boel bij elkaar houdt wanneer het 
scherp, maar het ondertussen wel scherp houdt, dat die verbindend en vruchtbaar kan optreden, niet 
alleen binnen de gemeente maar ook naar de raad en naar de inwoners en daarbuiten naar andere 
overheden en ik denk dat je dat allemaal kunt. Ik kijk er naar uit Klaas om met je te gaan samenwerken 
want met jou heeft Stadskanaal weer een Kroonbenoemde burgemeester, ik zeg dat overigens met 
alle waardering voor de rol die Yvon van Mastrigt en Froukje de Jonge hebben gespeeld als waarnemer, 
voluit burgemeester geweest, maar door Kroon benoemd is toch hoe het hoort. En jullie gaan samen 
nadenken over werken aan een duurzame en gezonde toekomst voor deze gemeente en alle mensen 
die daarin wonen. Ik wens jou en je gezin in Stadskanaal heel veel succes en een hele goede tijd met 
elkaar. 

Beëdiging burgemeester Klaas Sloots

R. Paas, commissaris van de Koning
Nou ja de gemeentewet stelt ook maar één eis eigenlijk voor het voor de installatie van de 
burgemeester, leuk wat we doen met een hamer en ambtsketting, maar dat staat allemaal niet in de 
wet, dus Joe Biden heeft in, ik zou zeggen in Stadskanaal, maar dat is een verspreking, Joe Biden heeft 
in Washington een ambtseed afgelegd dus het is hoog tijd dat Klaas Sloots nu in Stadskanaal precies 
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hetzelfde gaat doen. Dus ik zou je willen vragen loop met me mee naar de aangegeven plaats voor het 
scherm, voor de mensen thuis er zitten zwarte stickers op de vloer waar we onze voeten neer moeten 
zetten, er is echt niets aan het toeval overgelaten, dan kunnen de raadsleden op afstand meekijken 
want het moet inderdaad ten overstaan van de raad en dan kan ik je officieel beëdigen als 
burgemeester van Stadskanaal. Daarvoor ga ik de eed voorlezen en ik zou de aanwezigen hier, thuis is 
wat lastig, maar de aanwezigen hier willen vragen om voor zoveel mogelijk ook te gaan staan. De eed 
luidt als volgt; ik zweer dat ik om tot burgemeester benoemd te worden rechtstreeks noch middellijk 
onder welke naam of welk voorwendsel ook enige gift of gunst heb gegeven of beloofd. Ik zweer dat 
ik om iets in dit ambt te doen of te laten rechtstreeks noch middellijk enig geschenk of enige belofte 
heb aangenomen of zal aannemen ik zweer dat ik getrouw zal zijn aan de grondwet dat ik de wetten 
zal nakomen dat ik mijn plichten als burgemeester naar eer en geweten zal vervullen. 

K. Sloots, burgemeester
Zo waarlijk helpe mij God almachtig.

R. Paas, commissaris van de Koning
Dan ben ik de eerste Klaas die je daar van harte mee mag feliciteren, zullen we een elleboogstoot 
durven. Van harte gefeliciteerd. 

Ondertekening van het proces-verbaal

R. Paas, commissaris van de Koning
Dan staat er nu in mijn instructie dat ik een proces-verbaal moet gaan ondertekenen. Dus dat zal ik 
eens doen. Gaat u er rustig weer bij zitten hoor, dit is niet meer plechtig, dit is ambtelijk. Het proces-
verbaal luidt als volgt; "processen-verbalen beginnen altijd met heden. Heden woensdag 20 januari 
2021 verscheen voor mij commissaris van de Koning in de provincie Groningen de heer K. Sloots die bij 
Koninklijk Besluit van 14 januari 2021, dat nummer heeft de griffier zojuist voorgelezen, met ingang 
van 20 januari 2021 is benoemd tot burgemeester van de gemeente Stadskanaal. De heer Sloots heeft 
in die kwaliteit vervolgens de vereiste ede in mijn hand afgelegd. De Commissaris van de Koning," 

Toespraak namens het college door locoburgemeester Johan Hamster

I.J. Sterenborg, voorzitter
Dank u wel. Dan zal nu Johan Hamster namens het college van B&W de nieuwe burgemeester Klaas 
Sloots toespreken. 

H.J. Hamster, wethouder
Dank u wel voorzitter, edelachtbare burgemeester, geachte heer Sloots, beste Klaas. Van harte 
gefeliciteerd, ik mag de tweede zijn, van harte gefeliciteerd met je benoeming tot de 10e burgemeester 
van Stadskanaal. En familie van Klaas hier vertegenwoordigd in de persoon van jouw levenspartner 
Ellen, van harte gefeliciteerd. En bij voorbaat al dank en excuus voor al die momenten dat wij de 
komende jaren een beroep op hem zullen gaan doen en hem uit de huisvaderrol en in de 
burgervaderrol zullen gaan trekken. Gemeenteraad van Stadskanaal, collega's van B&W van harte 
gefeliciteerd met uw nieuwe voorzitter en bestuurder, maar vooral inwoners en medewerkers van de 
gemeente Stadskanaal van harte gefeliciteerd met jullie nieuwe eerste burger en boegbeeld. Onze 
langverwachte zoals het hoort Kroonbenoemde burgemeester. Na een kleine drie jaren met periodes 
van waarnemers en loco's, die het goed hebben gedaan de waarnemers zeker, breekt er voor het 
bestuur van Stadskanaal een nieuwe stabiliteit aan daar waar er al genoeg zaken onrustig zijn en als u 
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het mij toestaat voorzitter en als je me toestaat Klaas, wil ik het op dit moment niet te veel hebben 
over al die onrust financieel en of door de coronacrisis waar de commissaris zojuist treffende woorden 
over sprak. Hoe bijzonder het ook is dat het handhaven van een avondklok waarschijnlijk een van je 
eerste officiële daden zal zijn. Over het geld en het ondersteunen van inwoners en ondernemers die 
het nodig hebben gaan we het de komende tijd nog heel veel hebben, terecht, maar als jullie het goed 
vinden dan wil ik het vanavond vooral hebben over je nieuwe gemeente, jou nieuwe thuis, waarom ik 
er mijn hart aan verpand heb, velen met mij en waarom je zo welkom bent. En eigenlijk hoef ik je dat 
waarschijnlijk niet eens te vertellen want je hebt hier veel voetsporen en bandensporen met de fiets 
hoor ik hier inmiddels al liggen. We wonen natuurlijk in prachtige gebieden, het veenkoloniale met de 
lange rechte lijnen die je kent van Gasselternijveen ook en de openheid ene kant, het Westerwoldse 
zandlandschap met stoere bossen, grillige stroompjes en karakteristieke weilanden zoals in de 
profielschets stond. En in die twee gebieden, twee grote kernen met veel voorzieningen, vier kleine 
dorpen, 18 buurtschappen met elk hun eigen kenmerken en daar mag jij Klaas de beheerder van zijn. 
We kennen een levendige ondernemerscultuur met verschillende ondernemersverenigingen die hart 
hebben voor het gebied en Stadskanaal en die elkaar wat gunnen, met veel MKB'ers in alle mogelijke 
categorieën. En met, en dat vind ik altijd bijzonder, een groep bedrijven die in bepaalde nichemarkten 
wereldwijde spelers zijn. Mooi voorbeeld vind ik altijd dat de toren van Pisa niet verder onderuit zakt 
doordat de eindverbindingen van De Haan uit Stadskanaal daarin verwerkt zijn. Maar ook op de 
gebieden van de fijnmechanica, coatings glassnijwerk, houtbouw et cetera, et cetera, et cetera wordt 
er vanuit Stadskanaal een aardig woordje meegepraat. Verder zijn er familiebedrijven, de commissaris 
heeft laatst weer koninklijk predicaat uit mogen reiken, familiebedrijven bijvoorbeeld van een aantal 
inwoners met name Musselkanaal en rond Musselkanaal een sterk en prachtig uithangbord voor 
ondernemerschap, trouw en werklust, die u hier veel aan zult treffen. En Klaas daar mag jij vanaf nu 
het boegbeeld van zijn. Maar het allerbelangrijkste Klaas, en dat hoef ik jou natuurlijk niet te vertellen, 
zijn de mensen. Zo divers als ze zijn maar over het algemeen vriendelijk en behulpzaam, mensen alleen 
en gezinnen in de gemeenschappen, scholen, kerken, koren jou oude koor Joyce bestaat nog steeds. 
Talloze clubs en verenigingen, Stadskanaal kent veel mensen die zichzelf heel goed redden, waar ook 
een substantieel deel die een knuffel of een inkomen en andere ondersteuning van de overheid nodig 
hebben. Het verlenen van hulp aan hen die het behoeven. Allemaal mensen met verhalen, je gaat er 
heel veel horen de komende jaren ook rond de Poolse bevrijders, over Philips, over het Refaja 
ziekenhuis, over het leven hier en Klaas van al die mensen mag jij de burgervader zijn. Ik wil je daar 
heel veel geluk, succes, plezier en zegen bij wensen. En voor al die rollen mag je de ambtsketen dragen. 
De voorzitter zei zojuist dat ik daarvoor zou zorgdragen, maar een keten omhangen van anderhalf 
meter is een ingewikkelde procedure. Gelukkig is hier vanavond iemand aanwezig die wel in die 
nabijheid van Klaas kan komen en heel bijzonder denk ik er zijn weinig burgemeesters die door hun 
levensgezellin de ketel omgehangen krijgt. Dus Ellen Rooijers mag ik jou vragen om jouw partner de 
ambtsketen om te hangen. En dat mag ook voor het scherm ten overstaan van de raad en goed 
zichtbaar voor alle inwoners die meekijken. 

Er klinkt applaus

Toespraak namens de raad door Egbert Hofstra

I.J. Sterenborg, voorzitter
Dank je wel Johan. Dan wil ik nu Egbert Hofstra vragen om Klaas toe te spreken namens de 
gemeenteraad van Stadskanaal. 
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[E.P. Hofstra, PvdA
Goedenavond iedereen, dank je wel Ingrid, goedenavond iedereen hier in de Pleinzaal van Geert Teis, 
thuis via zoom of YouTube een bijzondere goedenavond natuurlijk aan de heer Sloots, mevrouw 
Rooijers, oftewel Klaas en Ellen vanaf nu. Ik kijk ook even in de camera richting mijn collega's van de 
raad, goedenavond. Mijn naam is Egbert Hofstra ik ben fractievoorzitter van de PvdA en ik was ook lid 
van de vertrouwenscommissie die de voordracht van Klaas heeft voorgedragen. En ik ben gevraagd 
om namens die raad wat woorden te spreken. Klaas vanavond ben je beëdigd als onze burgemeester, 
burgemeester van de gemeente Stadskanaal en deze beëdiging is natuurlijk voor ons veel belangrijker 
dan die beëdiging in Washington van vanavond en in tegenstelling tot die andere beëdiging hadden 
we hier vanavond gelukkig geen beveiliging nodig. Maar wat wel vergelijkbaar is zijn de maatregelen 
tegen het coronavirus waar de commissaris ook al kort aan refereerde en die maken dat we jou 
vandaag niet groots kunnen onthalen met een receptie of wat dan ook, maar dat we noodgedwongen 
maar met een relatief kleine groep hier aanwezig kunnen zijn. Behalve Ingrid Sterenborg en ik moeten 
ook de raadsleden deze beëdiging live, via een livestream, volgen. Klaas de gemeente Stadskanaal die 
heeft 31 1581 inwoners, gedeeld over vijf kernen; Stadskanaal, Musselkanaal, Onstwedde, Alteveer en 
Mussel. Daarnaast nog gehuchten en buurtschappen. Zij worden vertegenwoordigd door 23 
raadsleden, ik mag daar een van zijn. Elke kern die telt minstens een raadslid, 9 raadsleden zijn vrouw 
en 14 zijn man. De jongste is 24 en de oudste 77. De ene die zit meer dan 25 jaar in de Knoalster 
politiek, de ander 10 maanden. Zij zijn leraar, politieagent, gepensioneerd, advocaat, accountant, boer, 
vrijwilliger, ondernemer, zorgmedewerker, enzovoort. U kunt ze daar zien op het scherm ook hier. Ze 
heten; Agnes, Aike, Anton, Arjan, Bert, Egbert, Erik, Evert, Frits, Grietje, Guurtje, Hans, Ineke, Ingrid. 
Joëlle, José, Jur, Klaas, nog een Klaas, Linda, Machteld, Merlijn en Theo. Dan zou je misschien denken 
Klaas ik ben Klaas nummer 3, nou ja we hebben helaas net van één van de Klazen afscheid moeten 
nemen, dus er zijn er weer twee, dank hebben we Klaas burgemeester en Klaas d66. Die raadsleden 
dat is een club betrokken mensen die met elkaar gemeen hebben dat ze het beste willen voor onze 
gemeente en voor de inwoners van die gemeente en ieder vanuit zijn of haar eigen politieke 
overtuiging. Een gevarieerde groep net zoals de inwoners die zij vertegenwoordigen en een groep 
mensen met respect voor elkaar en die op de bal speelt en niet op de persoon, de commissaris 
refereerde er al aan dat Stadskanaal geen gemakkelijke gemeente is aan onze raad zal het in elk geval 
niet liggen dat beloof ik je alvast. Ze hebben ook met elkaar gemeen dat jij vanaf nu hun burgemeester 
en raadsvoorzitter bent, evenals de burgemeester van al die andere 31 1558 inwoners. Klaas je hebt 
hier in onze streek al heel wat voetstappen liggen ik denk dat ik dus terecht kan zeggen welkom terug 
en namens de raad wens ik jou, je partner en je gezin heel veel succes toe en vooral heel veel plezier 
en geluk bij de uitvoering van de taak als burgemeester. Gefeliciteerd. En dan mag ik je nu verzoeken 
om weer naar het kussen met kroonjuwelen te gaan waar de voorzittershamer voor jou klaarligt die je 
aanstaande maandag alvast virtueel kunt hanteren. Gefeliciteerd Klaas. 

K. Sloots, burgemeester
Dank je wel. Ben ik hem veel nodig Egbert in de raadzaal. 

E.P. Hofstra, PvdA
Minstens één keer per vergaderpunt. 

K. Sloots, burgemeester
Dank je wel. 
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Toespraak door burgemeester Klaas Sloots

I.J. Sterenborg, voorzitter
Dank je wel Egbert. Dan wil ik nu Klaas Sloots vragen om ons ook toe te spreken als raad en als inwoners 
van Stadskanaal natuurlijk. Ga je gang. 

K. Sloots, burgemeester
Ja beste Knoalsters, geachte raadsleden, voorzitter, griffier, leden van het college en commissaris van 
de Koning. Lieve mensen thuis wat fijn dat jullie meekijken en meeluisteren, allereerst hartelijk 
bedankt voor het warme welkom voor de mooie woorden van de commissaris en van jou Johan, de 
beste bestuurder of thans één van de beste bestuurders van Nederland en voor ons de beste 
bestuurder. Ik zie heel erg uit naar onze samenwerking, maar ook naar de samenwerking met andere 
leden van het college, gemeentesecretaris en met de gemeenteraad. Ik realiseer me goed dat ik hier 
sta omdat u leden van de raad mij heeft voorgedragen om uw nieuwe Kroonbenoemde burgemeester 
te worden. Ontzettend dank voor dat vertrouwen en ook dank aan de commissaris en aan zijn Kabinet 
en aan de griffier voor de zorgvuldigheid in deze procedure. Het is geen sinecure en zeker niet gezien 
de huidige omstandigheden om het proces van burgemeestersbenoeming zorgvuldig uit te voeren. En 
tot slot ook dank aan de Koning die op voordracht van de minister Ollongren het Koninklijk Besluit 
ondertekenen. Voorzitter, leden van de gemeenteraad, beste mensen wat een geweldige eer om de 
tiende burgemeester van deze prachtige gemeente te mogen zijn. Het geeft mij hier ook de 
mogelijkheid om de negende burgemeester met terugwerkende kracht mevrouw Yvonne van Mastrigt 
te bedanken voor haar inzet voor onze gemeente en een zeer fijne overdracht en de gesprekken die 
wij daarover voerden. Het tiende burgemeesterschap van Stadskanaal een eer die mij ten deel valt in 
zeer barre tijden, het coronavirus slaat nog steeds stevig om zich heen en wie heeft niet een vriend, 
een familielid of een kennis die in meer of in mindere mate ziek is geworden van dit virus of erger nog 
iemand die in de nabije omgeving is overleden aan het Covid19-virus. De lockdown en de mogelijke 
avondklok leggen onze open samenleving voor een deel stil, meningen over het virus polariseren de 
samenleving terwijl het virus zelf geen enkel onderscheid maakt in wie het nu wel of niet eens is met 
theorieën of complottheorieën. Daarom is het ook zo goed om alle energie te zetten op de weg naar 
immuniteit door vaccinatie dat is veel effectiever naar het verder op scherp zetten van de 
tegenstellingen. Vanaf deze plaats zou ik alle inwoners van de gemeente Stadskanaal en hart onder de 
riem willen steken, hou vol er is licht aan het eind van de tunnel en we moeten het virus aanpakken 
en dat moeten we samen doen. Hou elkaar vast en blijf elkaar zoeken natuurlijk met inachtneming van 
de regels. Kijkt u alstublieft om naar mensen in uw omgeving die het moeilijk hebben, naar ouderen 
die vereenzamen, maar ook naar jongeren die juist een uitlaatklep nodig hebben. Een praatje aan de 
heg op anderhalve meter het uitlenen van leesboeken of een pannetje soep op de stoep, het zijn die 
gebaren die nu juist zo nodig zijn. Alhoewel er licht is aan het einde van de tunnel maakt een flink 
aantal ondernemers, met name winkeliers, de horeca evenementen en de cultuursector zich grote 
zorgen, zij zien hun levenswerk onder grote druk staan. Komt mijn bedrijf of onderneming door deze 
crisis en wat is er dan eigenlijk nog van over. De inkomensondersteunende maatregelen van het 
Kabinet zijn ruim, het gaat over miljarden, maar of ze voor alle ondernemers toereikend en op tijd zijn 
dat is de vraag. Gelukkig kenmerken ondernemers zich ook door hun creativiteit, ik heb grote 
bewondering voor ondernemers in onze gemeente die hun bedrijf in deze lockdown omturnen en met 
elkaar een bezorgdienst opzetten om zo de producten bij mensen thuis te krijgen. Onder andere 
omstandigheden was dit theater vast vandaag goed gevuld geweest met mensen, allemaal 
geïnteresseerden en vast ook wel een beetje nieuwsgierig naar hun nieuwe burgemeester. Onder 
andere omstandigheden hadden die mensen allemaal kennis met mij en met ons kunnen maken, de 
omstandigheden gooien roet in het eten en de kinderen Max, Nieke, Luna en Vlinder zijn thuis, zij 
volgen de installatie op afstand en digitaal, terwijl Ellen en ik hier zijn. Beste mensen een vacature voor 
burgemeester uit de omgeving waar je vandaan komt, komt niet elke dag langs. Tijdens de 
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zomervakantie in Frankrijk zag Ellen de vacature langskomen en ze maakte me erop attent, tijdens de 
vakantie ben je in zo'n situatie dat je alle rust hebt om ernaar te kijken en het op je in te laten werken. 
Mooi moment van reflectie van wat speelt daar eigenlijk en toen begon het te borrelen. Voordat ik 
geschreven heb zijn we een keer of 4 met z'n tweeën hier geweest, we zijn door dorpen gereden, 
hebben de markt bezocht, we zijn wezen winkelen, we hebben gewandeld en natuurlijk hebben we 
nog even gekeken bij de vereniging waar ik voetbalde en zijn nog ook even langs het Maasdreef 
gereden waar ik op school zat. Gewoon om te voelen of we ons thuis zouden gaan voelen. En ik kan u 
zeggen dat voelde goed en de brief is op de post gegaan. Dames en heren ik kijk er echt naar uit om 
aan de slag te gaan als uw burgemeester. Voordat ik solliciteerde was ik me goed bewust van de 
uitdagingen waar deze gemeente voor stond en voor staat, vanavond al een paar keer langs geweest. 
Ik zag een gemeenteraad die elkaar had gevonden op een gezamenlijke insteek om het hoofd te bieden 
aan de financiële tekorten, het wordt de kunst om niet de verschillen op te zoeken maar om te gaan 
voor het gemeenschappelijke belang voor onze inwoners en voor onze ondernemers. Ook buiten onze 
gemeente zouden we moeten bijdragen aan een nationaal en Europees onderscheidend het verhaal 
voor Oost-Groningen. Het is daarbij in mijn ogen dringend noodzakelijk om samen te werken zowel 
bestuurlijk als ambtelijk. Vanuit de regio Zwolle ben ik dat ook gewend, de drie g's zitten stevig in mijn 
DNA en die g's staan voor; gunnen, groeien en grens ontkennend werken. Wanneer dit principe wordt 
toegepast gaat er letterlijk een wereld open, je kunt dan dingen aan elkaar verbinden. Een belangrijke 
spoorlijn als de Nedersaksen-lijn wordt dan geen doel op zichzelf maar een middel om economieën en 
universiteitssteden met elkaar te verbinden. Voor de jeugdige inwoners van onze gemeente biedt het 
een enorme impuls. De noodzaak om stedelijk te gaan wonen, neemt af vanwege een spoorontsluiting 
en de sterk verbeterde bereikbaarheid, kortom er is voldoende werk aan de winkel. In het kader van 
gunnen en grens ontkennend werken is het dan ook heel erg jammer dat er zoals het nu lijkt geen 
middelen meer zijn voor de verbreding van de N33 en de aanleg van de Wunderline. Voorzitter het 
burgemeesterschap van Stadskanaal voelt ook als thuiskomen, alhoewel Ellen en ik nog op zoek 
moeten naar een mooi plekje en een huis, dat thuiskomen in de eigen omgeving doet me sterk denken 
aan een versje van Ede Staal en het heet Vrouger. "wel het nait van vrouger 'n durp of 'n stad 'n noam 
dij joe 'n haile bult zegt. Doar speulde je as kind in joen wereldje klaain 'l dreumend kom je doar voak 
terecht". En zo is het ook. Voorzitter ik kom tot een afronding en ik zie eigenlijk drie belangrijke zaken 
voor me als eerste zullen met elkaar door deze coronacrisis heen moeten komen en ik ben ervan 
overtuigd dat we dat kunnen. Knoalsters, en daarmee bedoel ik alle inwoners van de gemeente 
Stadskanaal. Kijk naar elkaar om Veur elkoar, met elkoar. Als tweede zie ik voor me dat we financieel 
weer in control komen en er zijn extra rijksmiddelen voor nodig. We zullen ook samen kritisch moeten 
kijken naar de mogelijkheden die we zelf zien het efficiënter organiseren wil niet zeggen dat het per 
se slechter is voor onze inwoners. Ik weet dat uit eigen ervaring. Bezuinigen wordt dan besparen en 
reorganiseren wordt dan hervormen. Als derde zullen we gezamenlijk met elkaar aan de slag moeten 
in Oost-Groningen om samen op te trekken en te bouwen aan een aantal gemeenschappelijke thema's. 
De 3 g's; gunnen, groeien en grens ontkennend werken zouden onderdeel moeten worden van een 
sterke intrinsieke motivatie om ons gebied verder te brengen niet voor onszelf maar voor onze 
inwoners. Beste Knoalsters ernaar uit om kennis met u te maken, om van u te horen wat er goed gaat, 
waar u trots op bent, maar ook wat beter zou moeten. Met inachtneming van de corona maatregelen 
zal ik mijn uiterste best doen om zo zichtbaar en benaderbaar mogelijk te zijn. Zo ben ik niet alleen uw 
burgemeester, maar dan ook uw burgervader. Laten we er samen wat moois van maken, kop d’r veur. 

Sluiting

I.J. Sterenborg, voorzitter
Dank je wel Klaas voor je woorden. Ik denk dat wij als inwoners van Stadskanaal daar heel blij mee 
kunnen zijn dat je hier bent en dat we er trots op mogen zijn dat je het ook zo een warm hart toedraagt. 
Goed om te horen en ik hoop dat wij als inwoners ook op een andere manier nog in contact met je 
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kunnen komen en je beter kunnen leren kennen. Het ga je goed. Hiermee sluit ik het officiële gedeelte 
af voor vanavond, maar blijft u alsjeblieft nog even kijken. Een groot aantal inwoners en organisaties 
heeft namelijk nog een felicitatie of een welkomstwoord voor Klaas en dat is opgenomen dus dat 
kunnen we nu zien.

Film met welkomstwoorden van diverse mensen

P. Snijders, burgemeester Zwolle
Beste Klaas of moet ik zeggen geachte burgemeester van Stadskanaal, als voorzitter van het college en 
gemeenteraad van Zwolle wil ik jou vanuit het stadhuis in Zwolle van harte feliciteren met die prachtige 
benoeming. Een benoeming tot burgemeester van Stadskanaal. Een mooie gemeente een gemeente 
met ook een stevige opgave op diverse terreinen. Jij weet er alles van en je gaat er mee aan de slag, 
net zoals je dat in Zwolle hebt gedaan toen je hier wethouder bent en waar wij met veel respect en 
genoegen aan terugdenken. Je hebt dat op een wijze gedaan die in samenspraak was met de 
samenleving, je zocht de samenleving op je deed het samen met de organisatie het college en de 
gemeenteraad. En dat samenspel dat heb je heel goed onder de knie gekregen in de periode dat je 
hier wethouder bent geweest. En ik ben ervan overtuigd dat je dat ook in Stadskanaal zult doen in 
samenspraak met de mensen daar. En daarbij geldt de bestuurscultuur en die gun ik jou ook, de 
bestuurscultuur zoals we die in de regio Zwolle ook kennen en die jou ook op het lijf geschreven is. Wij 
noemen dat hier de 3 g model. Grens ontkennend denken en werken, elkaar wat gunnen en samen 
groeien daardoor. En die groei die groei wens ik jou samen met het gemeentebestuur van Stadskanaal. 
Klaas ik wil jou en je gezin en de kinderen ontzettend veel succes wensen, het gaat vast een succes 
worden en ik gun de inwoners van Stadskanaal die burgemeester die zij zo graag ook wensen en die 
krijgen ze dat kan ik u garanderen. Heel veel plezier, heel veel succes en we komen graag op bezoek in 
Stadskanaal. Dag. 

Y.P. van Mastrigt
Welkom in Stadskanaal burgemeester, ik wens u heel veel plezier in deze mooie gemeente, ik draag 
heel graag het stokje over aan jou.

Familie Klijnstra & Pip
Welkom op Kanaal burgemeester Klaas Sloots, wij wensen u veel mooie verhalen en beelden toe, 
welkom, welkom. Welkom, dit bin geen grapn, dit bin streken, Knoalstreek. Succes. 

J. van Broekhoven, eigenaar Fox Nightlive
Welkom in Stadskanaal burgemeester Sloots en heel veel succes en ook plezier gewenst in uw rol als 
burgemeester van deze mooie gemeente. Hopelijk tot snel. 

D. Kloen, ondernemersvereniging Musselkanaal
Welkom in Stadskanaal, wij als ondernemersvereniging Musselkanaal wensen u heel veel succes de 
komende jaren als burgemeester in de gemeente Stadskanaal. 

G.J. van der Zanden, gemeentesecretaris
Van harte gefeliciteerd en ik mag nu zeggen burgemeester Klaas Sloots. Van harte welkom in onze 
mooie gemeente en natuurlijk welkom in onze gemeentelijke organisatie een organisatie van noit 
soezen, mor broezen. Ruim 250 medewerkers die met hart en ziel werken voor onze inwoners, onze 
ondernemers, organisaties en instellingen. Medewerkers die helaas door bekende oorzaken nu op 
afstand hun werk moeten doen, op anderhalve meter maar ook vanuit de huiskamer, de keuken of 
een zolderkamer. Deze afstand maakt kennis maken met onze nieuwe burgemeester anders dan 
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anders, maar we zullen onze weg hier in vinden en we verheugen ons op een mooie samenwerking. 
Hopelijk kunnen we elkaar snel op onze verschillende locaties ook fysiek ontmoeten en kunnen we je 
laten zien waar we allemaal mee bezig zijn. Burgemeester ik verheug me op onze samenwerking, we 
wensen je heel veel succes toe in de gemeente Stadskanaal. 

Inwoners Mussel
Nou een, twee, drie welkom burgemeester. Jongens dit wordt niks dat mot aans. 

Plaatselijk Belangen Mussel
Welkom in Mussel burgemeester. 

Plaatselijk Belangen Mussel
Wij nodigen u uit voor een bezoek. 

Plaatselijk Belangen Mussel
Om kennis te maken en ontvang

Plaatselijk Belangen Mussel
een echte Musselvlag. 

Plaatselijk Belangen Mussel
en een boek over de historie van Mussel. 

Plaatselijk Belangen Mussel
Wij wensen u veel succes. 

Er klinkt gejuich
 
Y. Li, Vereniging van bedrijven De Kanaalstreek
Welkom in Stadskanaal burgemeester Sloots. Het bestuur van de Vereniging van bedrijven De 
Kanaalstreek feliciteert u met uw benoeming. Wij willen samen met u inzetten op verdere versterking 
van het ondernemingsklimaat en het benutten en uitbouwen van de sociaaleconomische 
mogelijkheden in het belang van de gemeente, haar inwoners en ondernemers in de regio. 

W. Schell, voorzitter Stichting Dorpsbelang Tange-Alteveer
Welkom burgemeester Sloots. Mijn naam is Wim Schel ik ben voorzitter van de stichting dorpsbelang 
Tange-Alteveer. Wij hopen u binnenkort te ontmoeten en zien uit naar een prettige samenwerking. 
Heel veel succes.

I. Bles, Plaatselijk Belang Vledderveen
Welkom in Stadskanaal burgemeester Sloots, we hopen dat u hier een hele mooie tijd zult hebben. Ik 
mag het woord tot u richten namens vereniging Plaatselijk Belang Vledderveen. Wij hopen als de 
omstandigheden dit weer toelaten dat u ons dorp, een dorp in Stadskanaal, het kleinste, maar 
tegelijkertijd ook mooiste dorp in Stadskanaal gauw zult kunnen komen bezoeken. Dit was Ine Bles uit 
Vledderveen.

M. Folkers, RTV Noord
Dan ben je wethouder in de stad die na Brainport Eindhoven en de Randstad de economische regio wil 
worden zo las ik afgelopen zaterdag in het Dagblad van het Noorden. En dan ga je naar Stadskanaal 
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waar ondernemers tegen mij zeggen; ja, we kunnen veel willen maar je moet het hier gewoon zelf 
doen, hulp hoef je niet altijd op te rekenen. Nou met die mentaliteit zou ik zeggen; ga aan de slag maak 
er ook wat van want er is genoeg te doen in de kanaalstreek. En oh ja ik las ook nog de heer Sloots 
heeft in het verleden gevoetbald bij SJS aan de Julianastraat in Stadskanaal. Nou er is nog een zeer 
bloeiende voetbalvereniging in Zuidoost Groningen in de gemeente Stadskanaal, ik zou zeggen 
#welkom bij sv Mussel Klaas Sloots. 

G.A. de Jonge, bestuurssecretariaat gemeente Stadskanaal
Dag burgemeester Sloots, als secretaresse heet ik u graag van harte welkom in onze mooie gemeente 
Stadskanaal. Voor mij een mooie uitdaging die ik graag aan wil gaan. Welkom. 

N. Kruit, directeur Welstad
Wij heten u heel erg welkom in de gemeente Stadskanaal namens alle sociaal werkers van Welstad en 
namens alle vrijwilligers en alle direct betrokkenen die samen met ons actief zijn op alle mogelijke 
manieren in de haarvaten van de samenleving. En dat doen we natuurlijk niet alleen want in deze 
gemeente wordt heel hard samengewerkt en wij hopen dat u die samenwerking en het elkaar 
versterken ook gaat ondersteunen en stimuleren. En wij hopen dat u dat niet alleen doet in 
Stadskanaal, maar wij hopen ook dat u Stadskanaal met al zijn potentieel met al zijn mogelijkheden op 
de kaart gaat zetten in het kleine Nederlandje. Wij wensen u een geweldige tijd, willen graag met u 
samenwerken en hebben hoge verwachtingen. En ik hoop u binnenkort een keer real life te 
ontmoeten. 

Lekker Anderz
Welkom in Stadskanaal burgemeester Sloots. We hopen dat u net als ons met veel plezier in 
Stadskanaal gaat werken. En hopelijk tot snel voor koffie en wat lekkers bij Lekker Anderz. Hier is vast 
een voorproefje van onze huisgemaakte bonbons. 

D. van der Ploeg, Power Company
Welkom in Stadskanaal burgemeester, ik ben Danielle van der Ploeg, eigenaar van Power Company in 
Stadskanaal dat is een uitzendbureau en payroll bedrijf en ik ben momenteel voorzitter van BMI 
Kanaalstreek, dat is een netwerkclub met 30 ondernemers uit de Kanaalstreek. We komen wekelijks 
nu online bij elkaar met het ontbijt op de woensdag en we nodigen u graag uit om er een keer bij te 
zijn. Welkom. 

T. Meems-Velema, Handelsvereniging Onstwedde
Welkom in Stadskanaal burgemeester namens de Handelsvereniging Onstwedde hopen wij op een 
prettige samenwerking. 

Dorpsbelangen Musselkanaal
Burgemeester welkom in onze gemeente, in het bijzonder in het dorp Musselkanaal. Een dorp met een 
kern met pit en levendig dorp die groeiende is door de vele vrijwilligers die de mouwen opstropen en 
doorgaan. 

Dorpsbelangen Musselkanaal
Ons zwembad floreert prima. We hebben een jachthaven en camperplaats en een camping. En zeker 
een gevarieerd winkelbestand en openbaar vervoer is ook goed in orde alleen zou de trein in de 
toekomst wenselijk zijn. 

Dorpsbelangen Musselkanaal
Velen willen wonen en blijven wonen in Musselkanaal dus de woningbouw moet doorgaan. 
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Dorpsbelangen Musselkanaal
In een levendig dorp, leuk dorp, met vele activiteiten en feesten voor jong en oud. Burgemeester kom 
eens langs en vooral kom eens aan. 

E. Wierenga, medewerker griffie gemeente Stadskanaal
Welkom burgemeester, ik ben Esther Wierenga, ik werk op de griffie en ik hoop op een fijne 
samenwerking.

M. van der Leest, SealteQ
Dag burgemeester, van harte welkom. Mijn naam is Martin van der Leest en ben naast inwoner ook 
ondernemer van het prachtige bedrijf SealteQ. SealteQ heeft het hoofdkantoor hier in de gemeente 
Stadskanaal staan. Ik ben ook de voorzitter van de coöperatieve Innovatiehub Veenkoloniën en wij zijn 
bezig op initiatief van lokaal ondernemerschap onderwijs te koppelen aan innovatie opdrachten. En 
dat willen we graag laten uitvoeren in een voormalig industrieel pand van Philips. Ik zou u er graag een 
nadere toelichting over willen geven, nodig u bij deze dan ook van harte uit op ons bedrijf en ik wens 
u de komende zes jaar alle succes toe. 

A. Boddema, Leo Music & Audio
Welkom in Stadskanaal burgemeester, samen met Leo Music & Audio kunnen we zorgen voor wat 
muziek in deze gemeente. Ook in onze activiteiten als Villa ProCtrl pro control kunnen we zorgen voor 
een professionele presentatie. Welkom en we spreken elkaar binnenkort. 

H. Bosch, G. Kamst, R. Breider, RTV1
Beste burgemeester, welkom in Stadskanaal. We hopen u vaak te zien bij RTV1. 

R. Bosch, Wijkbelang Maarswold
Welkom in Stadskanaal burgemeester Sloots, Wijkbelang Maarswold wenst u veel succes en hopen u 
binnenkort nog een keer te ontmoeten in buurtcentrum Maarswold. 

K.J. Havinga
Welkom in Stadskanaal burgemeester, fijn dat er weer een Kroonbenoemde burgemeester is met roots 
uit het gebied. Ik ben voorzitter van de Algemene Handelsvereniging Centrumwinkeliers Stadskanaal 
en zie uit naar een fijne en functionele samenwerking. Tot gauw, Klaas-Jan Havinga. 

C. Heutinck, Mieters
Hartelijk welkom burgemeester, veel succes, maar bovenal veel plezier toegewenst in de gemeente 
Stadskanaal. 

L. Wubs, medewerker griffie gemeente Stadskanaal
Allereerst van harte gefeliciteerd met de benoeming van burgemeester van de mooie gemeente 
Stadskanaal. Mijn naam is Leonieke Wubs griffiemedewerker van de gemeente Stadskanaal en wil 
graag een toost uitbrengen op een goede en een fijne samenwerking. 

P. Scheper, Round audiovisual
Beste burgemeester van harte welkom in Stadskanaal namens het team van Round audiovisual en 
Round music wens ik u veel succes met uw taken als burgemeester van deze mooie gemeente. U bent 
van harte welkom om even een kop koffie te komen drinken bij ons aan de Hoofdstraat 80 in 
Stadskanaal. 
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R. Lem, Vandebond videocontent creators
Welkom in Stadskanaal, vijf jaar geleden hebben wij besloten onze onderneming hier in Stadskanaal 
te starten. Namens Vandebond wensen wij dan ook heel veel succes de komende tijd in deze 
fantastische gemeente. 

Bewonersbelangen Cereswijk
Burgemeester welkom in de gemeente Stadskanaal en welkom in de langgerekte Cereswijk, de wijk 
die twee dorpen verbindt, Stadskanaal en Musselkanaal. We zien ernaar uit om u te mogen begroeten 
in onze mooie wijk. 

J.H. Wilzing, Ocrea
Welkom in Stadskanaal burgemeesters Sloots, een groet vanuit het mooie dorp Onstwedde. Stichting 
Ocrea hoopt u binnenkort een keer te ontmoeten. We wensen u een goede tijd toe in deze prachtige 
gemeente. 
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